
Referat afdelingsbestyrelsesmødet  

den 21. november 2023 
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Jeg bød velkommen da Poul desværre var blevet syg. 

Til mødet var John, Brian, Ole, Marian, og Søren fra afd. 25   
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Formanden for afd. 25 Søren Egeris Nielsen var inviteret med til dette punkt da vi skulle snakke legeplads, 

som vi har fælles. 

Søren orienterede om deres tanker ang. legeplads. De havde ingen planer om noget da de havde mange 

andre opgaver der kom først. Han gjorde opmærksom på at afd. 25 ikke ville indkalde til et ekstraordinært 

afdelingsmøde om legeplads, men sagde at hvis vi havde en plan ville de meget gerne høre om den. Vi 

kunne måske holde et møde senere om emnet.  

Brian havde forhørt sig om hvad et nyt legetårn evt. ville koste, han vil efterfølgende spørge på kontoret, 

hvordan vi kommer videre herfra. 

Da vi er fælles om legepladsen kan vi desværre ikke komme videre med projektet før til næste år hvor 

afdelingsmødet skal sige okay for det. 

Os i afd. 26 synes at det er synd for børnene at de må undvære en legeplads et helt år, derfor foreslog Ole 

om vi på privat initiativ måtte sætte et legehus op indtil vi evt. får et nyt legetårn. 

Ole spørger på kontoret. 

Herefter sagde vi tak og farvel til Søren. 
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Jeg  havde fået 2 seriøse tilbud på vindues vask, som blev drøftet og valget faldt på Spar- 2 vinduespolering. 

Det bliver lidt dyre 45 kr. om måneden. 
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John Wilde orienterede om repræsentantskabsmødet. 

Med venlig hilsen 

Marian 

 

 

 


